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UPA199898 

 

Akademický senát Fakulty elektrotechniky a informatiky 

 

 

Z Á P I S 

z 2. zasedání Akademického senátu Fakulty elektrotechniky a informatiky, 

konaného dne 9. května 2017 od 15:00 hodin 
 

 

Přítomni (bez titulů):  dle prezenční listiny 9 senátorů z celkového počtu 9 - Bažant M., Dobrovolný 

M., Gago L., Honc D., Marek J., Novotný R., Rozsíval P. (v 15:30 se dostavil 

na jednání), Svoboda T., Šilar Z., 

Hosté (bez titulů): Čegan L., Doležel P., Dušek F., Němec Z. 

 

 

Program zasedání: 

1. Zahájení, jmenování skrutátorů. 

2. Schválení programu zasedání. 

3. Informace o činnosti Předsednictva AS FEI. 

4. Návrh na změnu ve složení Vědecké rady FEI. 

5. Návrh Statutu Fakulty elektrotechniky a informatiky Univerzity Pardubice. 

6. Návrh Jednacího řád Vědecké rady Fakulty elektrotechniky a informatiky Univerzity 

Pardubice. 

7. Návrh Volebního řádu Akademického senátu Fakulty elektrotechniky a informatiky 

Univerzity Pardubice. 

8. Návrh Disciplinárního řádu pro studenty Fakulty elektrotechniky a informatiky Univerzity 

Pardubice. 

9. Návrh Jednacího řádu Akademického senátu Fakulty elektrotechniky a informatiky Univerzity 

Pardubice. 

10. Různé. 

 

Na začátku zasedání bylo přítomno 8 senátorů. 

 

1. Zahájení, jmenování skrutátorů. 

Předseda Akademického senátu FEI UPa Ing. Michael Bažant, Ph.D. zahájil 2. zasedání senátu. 

Následovalo jmenování skrutátorů. Navrženi byli: Ing. Tomáš Svoboda a Ing. Zdeněk Šilar, Ph.D., kteří 

byli jednohlasně schváleni. 

Hlasování: 8 PRO, 0 PROTI, 0 SE ZDRŽEL. 

 

2. Schválení programu zasedání. 

Ing. Bažant seznámil přítomné s  programem 2. zasedání AS FEI, k němuž nebyly vzneseny žádné 

připomínky. Navržený program zasedání byl schválen.  

https://dokumenty.upce.cz/Univerzita/uredni-sdeleni/akademicky-senat/archiv/2016/as-upa-predsedn.pdf
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Hlasování: 8 PRO, 0 PROTI, 0 SE ZDRŽEL. 

 

3. Informace o činnosti Předsednictva AS FEI. 

Probíhaly přípravy vnitřních předpisů. 

Ing. Bažant 

7. 4. 2017 se zúčastnil výběrového řízení AP FEI 

10. a 24. 4. 2017 účast na PRV FEI. 

Příprava Volebního řádu AS FEI, Jednacího řádu AS FEI a Statutu FEI. 

 

Ing. Honc 

Člen AS UPa a zároveň člen Ekonomické komise AS UPa. 

Proběhly 2 schůzky EKO komise o rozpočtu UPa. 

Návrh rozpočtu UPa na rok 2017 byl dne 25. 4. 2017 AS UPa schválen. 

Další zasedání AS UPa proběhne 16. 5. 2017. 

 

4. Návrh na změnu ve složení Vědecké rady Univerzity Pardubice. 

VR upravuje § 29 a § 30 novely zákona o VŠ. 

Děkan Ing. Němec uvedl, že důvodem návrhu na doplnění členů Vědecké rady FEI je jmenování Ing. 

Petra Doležela, Ph.D. proděkanem pro vědu a tvůrčí činnost FEI (od 7. února 2017) a zvolení doc. Ing. 

Libora Švadlenky, Ph.D. děkanem DFJP.  

VR FEI má nyní 23 členů. 

Následovalo tajné hlasování o předběžném souhlasu akademického senátu se jmenováním Ing. Petra 

Doležela, Ph.D. a doc. Ing. Libora Švadlenky, Ph.D. do VR FEI. 

Senátoři odevzdali 8 platných hlasů, kterými jednomyslně vyslovili předběžný souhlas s navrženou 

změnou ve složení VR FEI. 

 

Ing. Petr Doležel, Ph.D.   8 hlasů 

doc. Ing. Libor Švadlenka, Ph.D.  8 hlasů 

 

Navržení kandidáti získali nadpoloviční většinu hlasů všech senátorů.  

 
Usnesení: Akademický senát Fakulty elektrotechniky a informatiky UPa dává děkanovi předchozí 

souhlas ke jmenování členů Vědecké rady Fakulty elektrotechniky a informatiky UPa Ing. Petra 

Doležela, Ph.D., proděkana pro vědu a tvůrčí činnost FEI a doc. Ing. Libora Švadlenku, Ph.D., 

děkana DFJP, ke dni 15. května 2017.  

Hlasování: 8 PRO, 0 PROTI, 0 SE ZDRŽEL. 

Usnesení bylo přijato. 

 

5. Návrh Statutu Fakulty elektrotechniky a informatiky Univerzity Pardubice. 

Děkan Ing. Němec konstatoval, že materiál je předkládán ke schválení AS FEI v souladu s ustanovením 

§ 27 odst. 1 písm. b) zákona č.  111/1998  Sb. o vysokých školách a o změně a doplnění dalších zákonů 

(zákon o vysokých školách), ve znění pozdějších předpisů.  

Návrh Statutu FEI reaguje na novelu VŠ zákona a je v souladu s předpisy univerzity, především 

Statutem UPa. 

https://dokumenty.upce.cz/Univerzita/uredni-sdeleni/akademicky-senat/archiv/2016/as-upa-predsedn.pdf
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Návrh byl projednán s JUDr. Horákem, právníkem UPa, jehož připomínky byly obsaženy v revizích 

a komentářích rozeslaného dokumentu. 

 

V 15:30 se dostavil senátor Ing. Rozsíval.  

 

Proběhla diskuze, v níž děkan okomentoval zásadní úpravy dokumentu.  

V čl. 19 a 20 jsou vymezeny pravomoce kateder a výzkumného centra, způsob stanovení vedoucích 

pracovníků těchto pracovišť a délka funkčního období. 

 
Usnesení: Akademický senát FEI projednal a schvaluje návrh Statutu FEI v předloženém znění, 

s přijetím navrhovaných změn a komentářů v revizích dokumentu. 

Hlasování: 8 PRO, 0 PROTI, 1 SE ZDRŽEL. 

Usnesení bylo přijato. 

 

 

6. Návrh Jednacího řádu Vědecké rady Fakulty elektrotechniky a informatiky Univerzity 

Pardubice. 

Děkan Ing. Němec informoval, že i tento předpis je předkládán ke schválení AS FEI v souladu 

s ustanovením § 27 odst. 1 písm. b) zákona č.  111/1998  Sb. o vysokých školách a o změně a doplnění 

dalších zákonů (zákon o vysokých školách), ve znění pozdějších předpisů.  

Návrh Jednacího řádu Vědecké rady FEI reaguje na novelu výše zmíněného zákona o vysokých školách. 

Ing. Doležel zmínil, že změny oproti původnímu dokumentu jsou minimální. V čl. 2 odst. 1 návrhu je 

nově uvedeno, že termíny zasedání VR v průběhu AR stanoví děkan podle potřeby.  

Návrh byl také projednán s JUDr. Horákem, právníkem UPa, jehož připomínky byly obsaženy v revizích 

a komentářích rozeslaného dokumentu. 

 
Usnesení: Akademický senát FEI projednal a schvaluje návrh Jednacího řádu Akademického senátu 

FEI v předloženém znění, s přijetím navrhovaných změn a komentářů v revizích dokumentu. 

Hlasování: 9 PRO, 0 PROTI, 0 SE ZDRŽEL. 

Usnesení bylo přijato. 

 

 

7. Návrh Volebního řádu Akademického senátu Fakulty elektrotechniky a informatiky 

Univerzity Pardubice. 

Předkladatel Ing. Němec seznámil přítomné s navrženými změnami v přepracovaném dokumentu. 

Původní Volební a jednací řád AS FEI bude dle požadavků nové legislativy rozdělen na dva dokumenty.  

Materiál je předkládán ke schválení AS FEI v souladu s ustanovením § 27 odst. 1 písm. b) zákona 

č. 111/1998  Sb. o vysokých školách a o změně a doplnění dalších zákonů (zákon o vysokých  školách),  

ve  znění  pozdějších předpisů.  

Návrh zrevidoval JUDr. Horák, právník UPa, jehož připomínky byly obsaženy v revizích a komentářích 

rozeslaného dokumentu. 

 

Usnesení: Akademický senát FEI projednal a schvaluje návrh Volebního řádu Akademického 

senátu FEI v předloženém znění, s přijetím navrhovaných změn a komentářů v revizích 

dokumentu. 
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Hlasování: 9 PRO, 0 PROTI, 0 SE ZDRŽEL. 

Usnesení bylo přijato. 

 

 

8. Návrh Disciplinárního řádu pro studenty Fakulty elektrotechniky a informatiky Univerzity 

Pardubice. 

Materiál předkládá děkan Ing. Němec ke schválení AS FEI v souladu s ustanovením § 27 odst. 1 písm. 

b) zákona č. 111/1998  Sb. o vysokých školách a o změně a doplnění dalších zákonů (zákon o vysokých 

školách), ve znění pozdějších předpisů. Předal slovo doc. Duškovi, zpracovateli dokumentu, který 

upozornil, že čl. 2 odst. 1, který definuje disciplinární přestupky studentů, byl doplněn oproti 

současnému znění o podvodné jednání studentů. Disciplinární řád reflektuje na platnost správního řádu. 

Návrh byl projednán s právníkem UPa JUDr. Horákem. 

 

Usnesení: Akademický senát FEI projednal a schvaluje návrh Disciplinárního řádu pro studenty 

FEI v předloženém znění. 

Hlasování: 9 PRO, 0 PROTI, 0 SE ZDRŽEL. 

Usnesení bylo přijato. 

 

 
9. Návrh Jednacího řádu Akademického senátu Fakulty elektrotechniky a informatiky 

Univerzity Pardubice 

Původní Volební a jednací řád AS FEI bude dle požadavků nové legislativy rozdělen na dva dokumenty. 

Předkladatel Ing. Bažant, předseda AS FEI, seznámil přítomné s navrženými změnami v přepracovaném 

dokumentu. Po další konzultaci s JUDr. Horákem navrhuje Ing. Bažant oproti rozeslanému návrhu tyto 

změny: 

Původní znění čl. 1 odst. 2 (v rozeslaném návrhu dokumentu): 

„Senát za předsednictví nejstaršího člena senátu zvolí tříčlennou volební komisi, která organizuje volbu 

předsednictva senátu. Prvním volbám předsednictva ve volebním období senátu může předcházet krátké 

představení členů senátu.“ 

Přepracovaný návrh znění čl. 1 odst. 2 (doporučeno senátory ke schválení): 

„Senát za předsednictví odstupujícího předsedy nebo jím pověřeného člena odstupujícího 

předsednictva zvolí tříčlennou volební komisi, která organizuje volbu předsednictva senátu. Prvním 

volbám předsednictva ve volebním období senátu může předcházet krátké představení členů senátu.“ 

 

Ing. Němec doporučil úpravu čl. 2 odst. 7: 

Původní znění čl. 2 odst. 7 (v rozeslaném návrhu dokumentu): 

„Na otázku položenou členem senátu děkanovi, může děkan odpovědět při jednání, nebo tazateli 

písemně odpovědět do 15 dnů. Kopie písemné odpovědi se zasílá předsednictvu. S jejím obsahem 

seznámí předseda senát na nejbližším zasedání senátu, jestliže se na tom senát usnese.“ 

Přepracovaný návrh znění čl. 2 odst. 7 (doporučeno senátory ke schválení): 

„Na otázku položenou členem senátu děkanovi, může děkan odpovědět při jednání, nebo tazateli 

písemně odpoví do 15 dnů. Kopie písemné odpovědi se zasílá předsednictvu. S jejím obsahem seznámí 

předseda senát na nejbližším zasedání senátu, jestliže se na tom senát usnese.“ 

 

Proběhla diskuze znění čl. 2 odst. 12 o tajném hlasování senátorů: 

Konečné znění čl. 2 odst. 12 (doporučeno senátory ke schválení): 
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„Senát se usnáší tajným hlasováním vždy, pokud se hlasuje o osobách, s výjimkou volby skrutátorů 

a členů volební komise. Hlasování může být tajné i v dalších případech, o nichž rozhodne senát.“ 

 

Usnesení: Akademický senát FEI projednal a schvaluje návrh Jednacího řádu Akademického 

senátu FEI v předloženém znění, s přijetím navrhovaných změn a komentářů v revizích 

dokumentu, se zapracováním navržených a projednaných změn čl. 1 odst. 2, čl. 2 odst. 7 a čl. 2 

odst. 12.   

Hlasování: 6 PRO, 2 PROTI, 1 SE ZDRŽEL. 

Usnesení bylo přijato. 

 

 

10. Různé. 

Ing. Svoboda 

Opakovaně vznesl dotaz o možnosti rozšíření WiFi v 1. NP. Dále požádal o prověření funkčnosti 

datových zásuvek v PC 101 - PC 105.  

Ing. Čegan na předchozím zasedání AS FEI informoval, že nákup potřebného zařízení byl zahrnut 

v podaném ERDF projektu. Tento projekt byl přijat, ale finance na plánované rozšíření infrastruktury 

byly kráceny. Plánuje tedy operativní řešení problému v průběhu letních prázdnin, zlepšení signálu lze 

tedy očekávat od akademického roku 2017/2018.  

 

Ing. Svoboda 

Informoval o nastalých problémech v oblasti udělování CISCO Academy certifikátů studentům FEI, 

a s tím souvisejících problémů se zajištěním výuky. Ing. Svobodovi bylo bez jakéhokoliv předchozího 

upozornění a řádného odůvodnění odebráno oprávnění instruktorského přístupu do Cisco Academy. 

Ing. Šilar, pověřený vedením KIT FEI, byl o tomto problému informován. Povede kroky k jeho řešení. 

 

 

Další dotazy nebyly vzneseny. 

 

Předseda Akademického senátu FEI UPa Ing. Michael Bažant, Ph.D. poděkoval všem senátorům a všem 

přítomným za účast a 2. zasedání senátu ukončil. 

 

 

 

 

 

Pardubice 12. května 2017 

Zapsala: L. Tobišková 

    

                  ………………………….. 

            Ing. Michael Bažant, Ph.D., v. r. 

                        předseda AS FEI 

 

 


